



النساجون الشرقيون للسجاد

(ش.م.م)

السادة / البورصة المصرية

تحية طيبة و بعد،،،،،

لمواكبة النمو المتزايد في الاسواق العالمية والتطور التكنولوجي، قامت شركة النساجون الشرقيون للسجاد باضافة توسعات جديدة لمصانعها منذ بداية العام الحالي تتمثل في انشاء مصنع جديد بمدينة العاشر من رمضان (حورس) بالاضافة الي شراء 8 انوال جديدة وعدد من الالات والمعدات. وبلغت المدفوعات الراسمالية 324 مليون جنيه حتي سبتمبر 2017 . وتخطط الشركة لاضافة من 8 الي 10 انوال اخري بالاضافة الي ماكينات ومستلزمات انتاج حتي اخر عام 2018 بتكلفة استثمارية اجمالية تتراوح من 10 الي 12 مليون يورو. وقد قامت الشركة في اجتماع مجلس الادارة المنعقد في 21 نوفمبر بتفويض رئيس مجلس الادارة والعضو المنتدب بالتوقيع علي عقد قرض من بنك الاهلي قطر الوطني بقيمة 9 مليون يورو او ما يعادله بالدولار الامريكي لتمويل جزء من تلك التوسعات.

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،،

مدير علاقات المستثمرين



الديواني

القاهرة في: 2017/11/22



Oriental Weavers Carpet

CAIRO, November 22, 2017 — Oriental Weavers Carpets has established a new rug factory (Horus) in the Tenth of Ramadan City and has installed eight weaving looms besides a number of machinery and equipment in its factories since the beginning of the year to meet the growing global demand and maintain its leadership in the industry. Total additions to fixed assets reached EGP324 million in 9M2017 financials. The company plans to add 8 to 10 weaving looms till end of the year 2018 with an estimated capex figure of EUR10 to 12 million. Oriental Weavers, in its board meeting dated November 21, 2017, delegated the chairman and the managing director to sign a EUR9 million MTL or its equivalent in dollar terms from Qatar National Bank (QNB) to finance part of this expansion plan.

INVESTOR RELATIONS CONTACTS

Ingy El Diwany, CFA
Investor Relations Manager
Oriental Weavers Carpet Company
E-mail : ieldiwany@orientalweavers.com

Tel (Direct) : +2 (02) 2268 5166